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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 8/2018 

Data: 10 de desembre 2018 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet del rectorat 

Horari: de les 12:00 h a les 12:50 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Jose Joaquín Gual Arnau. President 

Modesto Fabra Valls, 

AndrésMarzal Varó 

M.Victoria Camarero Suárez 

Rafael Mayo Gual  

José Luis Gordo García-Madrid 

 

Representació de la part social 

M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Jordi Torner Mas (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Isabel Vicent Soriano-Canós (CCOO) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv)  

 

Assessors de l’administració de la Universitat 

 

 

Assessors i assessores de la part social 

Pablo Rodríguez Cervantes (UGT) 

Ignacio Aymerich Ojea (CSIF) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

Jesus Lancis Saéz, delega el vot en Modesto Fabra Valls. 

Pilar Ezpeleta Piorno, delega el seu vot en José Joaquín Gual Arnau. 

 
 

 

 

 

 

 

 

Ordre del dia 
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1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior.  

2n.-Proposta d’increment addicional. 

3r.- Proposta Pla de Formació 2019-21. 

4t.- Incorporació a la Oferta Pública d'ocupació del PDI de 2018 de la Universitat 

Jaume I de 3 places de PCD, 2 a la Unitat Predepartamental de medicina i 1 a la 

Unitat Predepartamental d'infermeria derivades, si escau, de la taxa de reposició de 

la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública 

5è.- Torn obert de paraules. 

 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

 

El secretari manifesta que la proposta d’acta de la Mesa anterior, es va enviar amb 

suficient antelació a la convocatòria. Cap membre va manifestar cap al·legació. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió número 8 de 2018 de la Mesa Negociadora. Cap membre de la Mesa fa cap 

comentari. El President manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

2n.-Proposta d’increment addicional. 

 

El gerent manifesta que el que es presenta, no es una modificació de la RLT a l’ús. Es fer 

us de l’increment addicional del 0,3% de la massa salarial prevista en la llei de 

pressuposts de l’estat per 2018, en l’article 18.dos.  

Aquesta proposta s’ha negociat amb les representacions sindicals en Meses Tècniques. 

S’intenta arreglar situacions velles i agravis comparatius, que s’han produït en el PAS al 

llarg dels anys, així el personal amb un complement específic que comportava la 

realització d’una jornada setmanal de 35 hores, passarà a un altre que comporta la 

realització de jornada setmanal de 37 hores 30 minuts, a excepció dels afectats dels grups 

A1 i A2, en que el canvi es produirà en 2 anualitats, per disposar d’un pressupost limitat, 

la primera part serà en 2018 i l’altra en 2019. Altre col·lectiu afectat es el personal 

auxiliar del servei d’esports, també el canvi es produirà igualment en dos anualitats. Altre 

personal son 9 funcionaris del grup A2, als que s’iguala el complement específic a la 

resta del seu col·lectiu. També afecta a un oficial d’instal·lacions, que te una dedicació 

de total disponibilitat i el complement específic es proposa que siga el 45.  

Es interès de que les modificacions siguen efectives l’1 de gener de 2019. 

 

La representació de CSIF, manifesta que per futures millores per al PAS, hi hauria que 

tindre en conter la postura de la UMH, en que per als administratius C1, els ha catalogat 

amb un complement de destinació 18 i un complement específic 028 i també s’hauria de  

 

 

tenir en conter als oficials de laboratori, que ho venen reivindicant des de fa molt de 

temps. També manifesta que hi ha col·lectius de PDI que en la crisi van perdre drets i 

poder adquisitiu, com el professorat associat tipus III i ara no es veuen reflectits en la 

proposta presentada. Hi ha situacions de càrrega de treball que abans no estava i que 

reclamen una millora com els treballs fins de grau, els treballs fins de màster. 
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El Vicerector de planificació, coordinació i comunicació, manifesta que en el conveni 

col·lectiu que s’està negociant actualment, el personal associat tenen una millora. 

 

El gerent, manifesta que per més endavant, tenim previst una millora en els auxiliars de 

serveis bibliogràfics i oficials de laboratori. 

 

La representació d’UGT manifesta que està d’acord amb la proposta, que considera que 

es un primer pas i que en anys futurs hi ha que afectar a altres col·lectius. 

 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que no hi ha que vore-ho com un 

enfrontament PAS-PDI. La proposta de l’administració de l’UJI, es adequada. Es un 

primer pas. El complement específic dels col·lectius C1, hauria de ser el 027 i no el 024 

com es proposa. Que en 2019, aquest col·lectiu passe a un específic 027. Donarem suport 

a la proposta pel compromís d’estudiar en 2019 a altres col·lectius. 

 

La representació de CCOO, manifesta que hi ha col·lectius que tenen que tindre millores 

salarials i ara no es veuen reflectits en la proposta. Esperem que més prompte que tard 

s’encete una verdadera modificació de la RLT. 

 

El gerent manifesta que en aquest primer pas, s’ha tingut en conter als col·lectius menys 

afavorits els darrers anys. 

 

Arribat aquest punt, el president sotmet a votació la proposta per al seu informe i s’obté 

el següent resultat: A favor de la proposta, 8 vots de la representació de l’administració 

de l’UJI i 2 de cada una de les següents centrals sindicals, UGT, CCOO i STEPv-Iv i 2 

abstencions de CSIF, cap vot en contra. 

 

3r.- Proposta Pla de Formació 2019-21. 

 

El President, dona la paraula a Asunción Verchili, tècnica de la Unitat de Formació del 

servei de recursos humans. Asunción Verchili, presenta el Pla de Formació 2019-2021, 

copia del Pla s’adjunta a l’acta. 

 

Mª Victoria Camarero, felicita a la Unitat de Formació i pregunta quin lloc ocuparia la 

UJI, en quant a la formació del PAS, dins del mon universitari. 

 

Asunción Verchili, manifesta que coneix els plans de formació de les Universitats 

públiques valencianes i son molt pareguts, alguna Universitat fa més cursos perquè son 

més grans i fan més edicions d’un mateix curs. 

 

La representació de l’STEPV, pregunta que son pildores formatives. 

Asunción Verchili, manifesta que es una formació molt breu sobre un tema concret, 

mitjançant un vídeo tutorial o un pdf. 

 

La representació sindical de forma unànime, vol que conste en acta  la felicitació a la 

Unitat de Formació, pel treball ben fet i la claredat en l’exposició. 
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El President pregunta als presents, si volen fer alguna al·legació o aclariment a la 

proposta, contesten que no. 

 

El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per assentiment. 

 

4t.- Incorporació a la Oferta Pública d'ocupació del PDI de 2018 de la Universitat 

Jaume I de 3 places de PCD, 2 a la Unitat Predepartamental de medicina i 1 a la 

Unitat Predepartamental d'infermeria derivades, si escau, de la taxa de reposició de 

la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública. 

 

El President de la Mesa, manifesta que aquesta ampliació de la OPO del PDI de 2018, no 

consumeix taxa de reposició. Son places que ens cedeix la Conselleria de Sanitat, situació 

que està prevista en l’article 19.sis de la llei de pressuposts de l’estat per 2018. 

 

El gerent, manifesta que s’ha de publicar en 2018. Pareix que la OPO de la Conselleria 

de Sanitat, s’acordarà en el ple del Consell del pròxim divendres 14 de desembre i dies 

després es publicarà en el DOGV. Si nosaltres se esperarem a que es publicarà en el 

DOGV, per passar per Mesa Negociadora i després per Consell de Govern, possiblement 

no arribaríem a temps de publicar. Ara el que demanem ha d’estar supeditat a que es 

publique la OPO de Sanitat i que aquesta Conselleria ens cedisca les 3 places. Si es així, 

ja tindríem un bon tros del camí fet, ja que el dimecres passaria per Consell de Govern i 

quan la Conselleria publique la OPO, immediatament, nosaltres publicaríem l’ampliació. 

 

La representació d’UGT pregunta si nosaltres per traure OPOs tenim en conter el lloc on 

es produeixen les jubilacions, defuncions, es a dir situacions que conformen l’OPO. 

 

El Vicerector de planificació, coordinació i comunicacions, manifesta que nosaltres a 

l’hora de configurar l’OPO, no tenim en conter l’àrea on s’han produït les baixes, poden 

produir-se baixes en Humanes i les places es trauen en Enginyeria. Podem considerar que 

el que fa la Conselleria de Sanitat es un regal, ja que ens cedeix part de la seua OPO. 

 

A continuació el President, manifesta si algun assistent vol fer alguna intervenció. 

Contesten que no. El President manifesta que s’informa favorablement per assentiment. 

 

5è.- Torn obert de paraules. 

 

El gerent felicita a totes les Centrals Sindicals pel resultat electoral. 

 

La representació de CSIF, manifesta que del Calendari laboral 2018, quedaven pendents 

alguns punts per aclarir. 

 

El gerent, manifesta que la reducció es en la Setmana de Pasqua, no en la Santa, perquè 

esta es lectiva, no pot haver reducció. 

 

La representació d’UGT, manifesta que en la primera fulla del Calendari, hi ha una errada 

en els mesos de juny, juliol i setembre, que estan en blanc els dilluns i marcats amb 

reducció els dissabtes. El gerent manifesta que evidentment es una errada i es  corregirà, 

el document que es portarà al Consell de Govern, ja estarà corregit. 
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També pregunta la representació d’UGT i de l’STEPV, si en el torns de Nadal, Pasqua, 

Magdalena, serà obligatòria la presència d’alguna persona en alguns serveis. El gerent 

manifesta que igual que l’any passat, no va haver cap problema, aquest any no te perquè 

haver-ne. El cap del servei serà el responsable, ell/ella sap quines necessitats hi ha en 

aquests períodes. Si hi ha conflictes, es resoldran tal com estableix el Calendari laboral, 

serà la comissió paritària d’interpretació i vigilància del pacte la que intervindrà. 

 

La representació de CSIF, manifesta que ells no discriminen a cap col·lectiu, tots 

treballem a l’UJI. Si hi ha recuperació, entenem que ha d’afectar als dos sectors. També 

manifesta que des de l’INIT els ha arribat la petició que la plaça de tècnic mitjà siga 

d’administració especial i no general. El gerent manifesta que aquest tema es va retirar 

de la Mesa anterior i ja el reprendrem a partir de gener. 

 

La representació de CCOO, vol fer constar la felicitació a tot l’equip que ha participat en 

les eleccions sindicals. Petició a la que s’adhereixen la resta de Centrals Sindicals. 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


